
 

 

 

Vänsterpartiet Gävleborg  

Interpellation 

Ställd till Jennie Forsblom (KD), ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

 

 

Ohållbar situation vid akutmottagningar.  

Situationen på akutmottagningarna i regionen är inte hållbar vare sig för patienter eller de som 

arbetar där. Värst verkar det vara på akutmottagningen i Gävle. I de nyheter vi kunnat ta del 

av finns det inte tillräckligt med vårdplatser och vikarier tas inte in. Den ordinarie personalen 

får rycka in under sin ledighet och ta extra pass. Det är bra och ansvarsfullt att de gör det, men 

i förlängningen blir det en helt orimlig arbetsbörda.  

 

En morgon var 25 patienter kvar på akuten, efter natten, i väntan på vårdplats eller för kontakt 

med specialistläkare. Patienter har fått vänta 16 timmar för att få komma upp på avdelning. 

Fel patienter skjutsas in på avdelning, fel journaler går med patienten upp till vårdavdelning 

och patienter flyttas om. Patientsäkerheten är hotad. 

 

 

Utifrån ovanstående vill jag fråga hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande följande: 

 

1. Vilka åtgärder  avser ni vidta för att få en mer hållbar situation för patienter och personal på 

akutmottagningarna, i synnerhet vid Gävle sjukhus akutmottagning? 

2. Vilka tidplaner finns för öppnande av fler vårdplatser och för införandet av fler mobila 

team på och vid Gävle sjukhus? 

3. Kommer särskilda arbetsvillkor användas för att rekrytera personal till avdelningar med 

stängda vårdplatser och till akutmottagningar? 

4. Varför tas inte vikarier in på akutmottagningen i Gävle vid hög arbetsbelastning? 

  

Ulla Andersson (V) 

Gävle 2023-11-20 

 

 


